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Z Á P I S N I C A

zo 4. riadneho zasadnutia Akademického senátu Trnavskej univerzity, ktoré sa konalo
dňa 25. mája 2006 v miestnosti 4P2 Trnavskej univerzity na Hornopotočnej 23 v Trnave

Prítomní: podľa prezenčnej listiny (priložená k originálu zápisnice).

Program:

1. Otvorenie
2. Kontrola uznesení
3. Schválenie návrhu rozpočtu Trnavskej univerzity na rok 2006
4. Informácia o priebehu a výsledkoch volieb do Správnej rady Trnavskej univerzity a do

komisie pre ubytovanie študentov
5. Rozličné (Informácia o priebehu zasadnutia Zhromaždenia delegátov ŠRVŠ SR

v Novom Smokovci)

Bod 1 – Otvorenie

Štvrté riadne zasadnutie Akademického senátu Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len
„AS TU“) otvoril predseda AS TU prof. PhDr. Ľubomír Held, CSc. Na rokovaní privítal
rektora Trnavskej univerzity v Trnave – prof. JUDr. Petra Blahu, CSc. (ďalej len „rektor
univerzity“), kvestorku univerzity Ing. Alicu Tibenskú (ďalej len „kvestorka univerzity“),
prorektorov TU – prof. MVDr. Alexandra Sabóa, DrSc.; doc. ThDr. Andreja Filipeka, SJ a
prof. PhDr. Jozefa Matulníka, PhD.

      Predseda AS TU konštatoval na základe kontroly prezenčnej listiny schopnosť AS TU
uznášať sa.

Uznesenie AS TU 4R/1
AS TU schvaľuje za členov návrhovej komisie 4. riadneho zasadania AS TU PhDr. Miroslava
Karabu, PhD., PaedDr. Milana Pokorného a Martina Mihálika.

Hlasovanie:
za:          21
proti:        0
zdržal sa:  2
Predseda AS TU konštatoval, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov schválené.

Uznesenie AS TU 4R/2
AS TU schvaľuje za skrutátorov 4. riadneho zasadnutia AS TU Lenku Čvapkovú a doc.
MUDr. Aurela Štefka SJ, PhD.

Hlasovanie:
za:            22
proti:          0
zdržal sa:    1
Predseda AS TU konštatoval, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou  hlasov schválené.
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Uznesenie AS TU 4R/3
AS TU schvaľuje za overovateľov zápisnice 4. riadneho zasadnutia AS TU doc. Slavomíra
Gálika, PhD. a Mgr. Barboru Drexlerovú.

Hlasovanie:
za:          21
proti:        0
zdržal sa:  2
Predseda AS TU konštatoval, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou  hlasov schválené.

      Členovia AS TU nemali žiadne pripomienky k predloženému programu 4. riadneho
zasadnutia. AS TU prijal uznesenie:

Uznesenie AS TU 4R/4
AS TU schvaľuje predložený program 4. riadneho zasadnutia AS TU.

Hlasovanie:
za:          23
proti:        0
zdržal sa:  0
Predseda AS TU konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené.

Bod 2 – Kontrola uznesení

Uznesenie AS TU 3R/5 – splnené

Uznesenie AS TU 3R/20 – trvá
AS TU schvaľuje zvukové zaznamenávanie priebehu zasadaní AS TU pre potreby
zapisovateľa a overovateľov.

      Predseda AS TU k uzneseniu AS TU 3R/20 uviedol, že na zasadnutí predsedníctva AS TU
si urobili výklad tohto uznesenia, akým spôsobom precizovať realizáciu zápisníc, nakoľko sa
vytvára isté napätie a disharmónia. Takisto uviedol, že ho rektor univerzity požiadal, aby bola
zápisnica realizovaná senátormi, čo však nie je možné. Z rokovacieho poriadku AS TU
vyplýva, že zápisnicu realizuje tajomníčka AS TU.

      Postup realizácie zápisnice podľa výkladu predsedníctva AS TU by bol nasledovný:
tajomníčka AS TU napíše zápisnicu, overovatelia ju overia, spravia príslušné zmeny
a dajú na podpis predsedovi AS TU. Potom bude zápisnica prístupná verejnosti.
Ktokoľvek si môže priniesť nahrávacie zariadenie, pričom magnetofónové záznamy
môžu byť využité pri vypracovaní zápisnice a pri jej overovaní overovateľmi.

     Nasledovala diskusia. Vo svojej reakcii k uzneseniu sa doc. Klčovanská pýtala aj na to,
ako majú postupovať overovatelia alebo iní členovia, ak si chcú overiť správnosť alebo
poukázať na nesprávnosť zápisnice, ak sa nebude nahrávať. Predseda AS TU uviedol, že člen
môže nesprávne údaje spochybniť na ďalšom zasadnutí, na čo doc. Klčovanská poznamenala,
že informácie môžu byť zatiaľ podávané skreslene, ak bude mať člen možnosť vyjadriť sa
k tomu až o 2 -3 mesiace. Okrem iného sa jej to zdalo neštandardné vytvárajúce priestor na
manipuláciu AS TU. Navrhla uznesenie o nahrávaní zrušiť, avšak požadovala, aby mala
každá fakulta svojho overovateľa. Predseda AS TU podotkol, že ide o návrh zmeny
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rokovacieho poriadku a tie je potrebné podať písomne. Predseda ukončil diskusiu a dal
hlasovať o výklade uznesenia AS TU 3R/20 predsedníctvom:

Hlasovanie:
za:          12
proti:        5
zdržal sa:  1
Predseda AS TU konštatoval, že výklad predsedníctva nebol prijatý, keďže z
prítomných 24 členov AS TU hlasovali 18.

      Predseda AS TU konštatoval, že uznesenie AS TU 3R/20 nie je splnené. Ak členovia AS
TU chcú zmenu rokovacieho poriadku, treba podať písomne návrhy.

Bod 3 – Schválenie návrhu rozpočtu Trnavskej univerzity na rok 2006

      Rektor univerzity na základe zákona o vysokých školách predložil na schválenie návrh
rozpočtu Trnavskej univerzity na rok 2006. Návrh prešiel komplikovaným schvaľovaním.
Ako uviedol, na predchádzajúcom zasadnutí AS TU predložil návrh na rozdelenie dotácií,
ktoré tvoria časť rozpočtu TU. Po jeho schválení v AS TU schvaľovali akademické senáty
fakúlt rozpočty fakúlt vytvorené z dotácií a iných finančných zdrojov, ktoré teraz tvoria spolu
s ostatnými súčasťami TU rozpočet TU na rok 2006. Návrh bol ďalej prerokovaný na
zasadnutiach Grémia rektora TU a Kolégia rektora TU a predložený na zasadnutí Správnej
rady TU (ďalej len „SR TU). SR TU prijala uznesenie, v ktorom ho odporučila predložiť AS
TU.

     Kvestorka univerzity oboznámila členov AS TU s jednotlivými časťami predloženého
návrhu rozpočtu TU na rok 2006.

      V rozprave k bodu sa Mgr. Svitok pýtal, či položky pri tvorbe časopisu Universitas
Tyrnaviensis nie sú navyšované, nakoľko sa suma 120 Sk na jeden výtlačok môže
nezaujatému pozorovateľovi javiť ako vysoká, či sa nedá racionalizovať.
      Prof. Sabó, predseda redakčnej rady časopisu, uviedol, že položky sú vyúčtované podľa
platných noriem a rozpisov, v súčasnosti ich nevie znížiť. Ak sa suma zdá AS TU vysoká,
môže sa pokúsiť nájsť iného vydavateľa.

     Doc. Klčovanská mala otázky k prostriedkom týkajúcich sa energií a nájmu rektorátu
a jeho pracovísk súvisiacich s plánovaným prenájmom budovy na ulici A. Žarnova v Trnave,
ktorá by mala slúžiť ako budúce sídlo rektorátu TU a jeho pracovísk.

      Rektor univerzity podal členom AS TU bližšie informácie o budove. Ako uviedol
v reakcii na jednu z otázok, koná na základe odporúčaní, ktoré boli prijaté uzneseniami
poradných orgánov GR TU a KR TU a odmietol na ďalšie otázky odpovedať.

      Doc. Klčovanská uviedla, že má právo požadovať vysvetlenie od funkcionárov, a že práva
AS TU sú implicitne spochybňované. Poukázala na jedno z minulých zasadnutí, kde bola
schvaľovaná kúpa nehnuteľnosti a kde boli výhrady niektorých členov AS TU „zmetené zo
stola“. Žiadala, aby sa nerobili nepremyslené a unáhlené rozhodnutia, ktoré by zaväzovali
budúceho rektora.
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      Po  ďalšej diskusii navrhol predseda AS TU hlasovať o návrhu rozpočtu v dvoch bodoch.
V prvom hlasovať o položke týkajúcej sa nájmu a v druhom o samotnom rozpočte TU.
Vyhlásil prestávku, na čo reagoval doc. Szeliga, ktorý sa vyslovil, že sa mu nezdá správne
robiť prestávky pred samotným hlasovaním. Po krátkej diskusii dal predseda AS TU  hlasovať
o prestávke pred hlasovaním:

Hlasovanie:
za:          14
proti:        3
zdržal sa:  3
Predseda AS TU konštatoval, že návrh bol  potrebnou väčšinou hlasov schválený a
vyhlásil prestávku.

      Po prestávke nasledovali hlasovania. Boli prijaté nasledovné uznesenia:

Uznesenie AS TU 4R/5
AS TU schvaľuje položku určenú na nájom a súvisiace náklady v celkovej výške 4 261 000,-
Sk z tabuľky č. 1, príloha č. 2 k návrhu rozpočtu TU na rok 2006.
Hlasovanie:
za:          16
proti:        0
zdržal sa:  7
Predseda AS TU konštatoval, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou  hlasov schválené.

Uznesenie AS TU 4R/6
AS TU schvaľuje návrh rozpočtu TU na rok 2006 predložený rektorom univerzity.

Hlasovanie:
za:          18
proti:        0
zdržal sa:  4
Predseda AS TU konštatoval, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou  hlasov schválené.

Bod 4 – Informácia o priebehu a výsledkoch volieb do Správnej rady Trnavskej
univerzity a do komisie pre ubytovanie študentov

      Juraj Janček, podpredseda AS TU za študentskú časť AS TU, informoval členov AS TU,
že bol listom zo Správnej rady Trnavskej univerzity (ďalej len „SR TU“) požiadaný
o zvolenie nového člena SR TU za študentskú časť AS TU. Dňa 27. apríla 2006 sa konalo
zasadnutie študentskej časti AS TU.  Body programu boli dva. Voľba člena SR TU a voľba
zástupcu do komisie pre ubytovanie študentov. Do SR TU boli navrhnutí dvaja kandidáti,
zvolený bol Mgr. Stanislav Svitok z FF TU. Do komisie pre ubytovanie študentov bol
jednomyseľne zvolený Michal Bevilaqua z PF TU.

Bod 5 – Rozličné (Informácia o priebehu zasadnutia Zhromaždenia delegátov ŠRVŠ SR
v Novom Smokovci)

      Michal Bevilaqua informoval členov AS TU o  ustanovujúcom zasadnutí Zhromaždenia
delegátov ŠRVŠ SR, ktorého sa zúčastnil v dňoch 4. – 7. mája 2006 v Novom Smokovci. Cieľ
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zasadnutia, zvolenie nového vedenia ŠRVŠ SR, bol splnený. Znovuzvoleným predsedom
ŠRVŠ SR sa stal Bc. Jaroslav Juriga zo Žilinskej univerzity. Do vedenia sa dostal aj Peter
Žitný, študent FF TU, ktorý bol zvolený za tajomníka ŠRVŠ SR pre sociálne záležitosti.
V prípade záujmu môže poskytnúť zoznam celého vedenia v elektronickej alebo písomnej
podobe.

      Predseda AS TU oboznámil členov AS TU s obsahom listu pani M. Novákovej
týkajúceho sa konfliktu záujmov pracovníkov FZaSP TU.  Ako uviedol, rektor dal podnet
prešetriť útvaru hlavného kontrolóra TU, ktorý dospel k záveru, že v zmysle zákona
o verejnej službe a v zmysle pracovného poriadku TU u viacerých pracovníkov dochádza
k stretu záujmov. Naopak dekan FZaSP TU prof. MUDr. Vladimír Krčméry, DrSc. (ďalej len
„dekan FZaSP TU“) poslal list, v ktorom tvrdí, že informácie sú nepresné, subjekty
neexistujú, teda nejde o žiadny problém. Rektor univerzity uviedol, že sa stretne s dekanom
FZaSP TU, aby prerokovali, aké opatrenia prijmú, preto by nebolo vhodné, aby sa predtým
vyjadroval a poprosil členov AS TU, aby prijali informáciu, že vo veci bude ďalej konať.

     Rektor univerzity poďakoval  za prijatie návrhu rozpočtu TU.

      Predseda AS TU oznámil členom AS TU, že vyjadrenie k uzneseniu AS TU 3R/20 podá
na ďalšom zasadnutí AS TU, upozornil, že bude potrebné schváliť nový študijný poriadok PF
TU, čo sa bude možno riešiť korešpondenčným hlasovaním. Na záver poďakoval členom AS
TU za účasť a ukončil 4.  riadne zasadnutie.

Trnava 25. mája 2006

Schválil:  
         prof. PhDr. Ľubomír Held, CSc., predseda AS TU

Overili:                                  doc. Slavomír Gálik, PhD.

                                                                      Mgr. Barbora Drexlerová

Spracovala:
                                                                       Ivana Alkusová, tajomníčka AS TU


